

Exercise 1: translate the following sentences into Arabic

1. Comparative anatomy studies the similarities and differences in the anatomy of different species.
2. Rodenticides are pesticides which are used to kill rodents.
3. The recommended dose is between 50 and 80 mg per liter of water.
4. Acrocyanosis is defined as a condition marked by bluish or purple coloring of the hands and feet, caused by slow circulation.
5. Amelia is a rare disorder which is characterized by the absence of the four limbs.
6. Biennial bearing means that some fruit trees produce heavily in one year and produce little or nothing the next.
7. Accounts payable include letters of credit and contributions received in advance.
8. A micro burner is a type of burner that gives a very small flame and is used in microanalysis.
9. The policeman hit the man with a baton.
10. I could not find the update package on Apple server.
11. Gas contains a certain amount of hydrogen and oxides of carbon.
12. A photocathode is a negatively charged electrode in a light detection device.
13. An internet service provider provides users with internet service which enables them to access or use the internet.
14. Manila paper is a strong and durable paper generally made from Manila hemp.

Exercise 2: translate the following into Arabic

1. Robert Gaskins and Dennis Austin worked at an American software company named Forethought and created Microsoft PowerPoint presentation program.
2. A cookie is a type of information that a website puts on your hard disk.
3. Outsourcing refers to the business practice following which a company hires a party to perform services.
4. A backbone is a part of computer network, the main task of which is interconnecting different pieces of network.
5. The term bottleneck is defined in project management and production as a process that reduces the capacity of the whole production chain.
6. Under an outsourcing agreement, one company hires another company to perform planned or existing activities that could be done internally.
7. Insufficient investment in infrastructure can produce long-lasting bottlenecks when there is rapid economic growth.
8. The financial sector bottlenecks in Palestine are hindering the utilization of local banking and non-banking services.
9. College students can use different PowerPoint templates for class presentations.
10. Some websites use different cookies to enable visitors to adapt the appearance of such websites.

ت1

1. يدرس علم التشريح المقارن أوجه التشابه والاختلاف في تشريح أنواع شتى.
2. تستخدم مبيدات القوارض مبيدات الحشرات لقتل القوارض.
3. تتراوح الجرعة الموصى بها بين 50 و80 ملغم في اللتر الواحد من الماء.
4. يُعرف زراق الأطراف بأنه حالة تناول فيها اليدين والقدمين بالأزرق أو البنفسجي ، نتيجة بطيء في تدفق الدم.
5. انعدام الأطراف، هو اضطراب نادر يتميز بغياب الأطراف الأربع.
6. يعني الإنمار المتناوب أن بعض أشجار الفاكهة تنتج بغزارة في العام الأول ثم يتراجع متوجهًا في العام الموالي أو ينعدم.
7. تشمل حسابات الدائنين الإعتماد المالي والمساهمات المستلمة مقدماً.
8. المقد الدقيق هو جهاز يصدر لهما صغيراً جداً ويُستخدم في التحليل الجزئي.
9. ضرب الشرطي الرجل بالهراوة.
10. لم يتمكن من العثور على حزمة التحديث على سيرفر آبل.
11. يحتوي الغاز على كمية معينة من الهيدروجين وأكسيد الكربون.
12. الكاتود الضوئي /المبهظ الضوئي هو قطب مشحون سلبياً في جهاز كشف الضوء.
13. مزوّد خدمة الإنترنت يوفر للمستخدمين خدمة الإنترنت التي تمكنهم من الوصول للإنترنت.
14. ورقة مانيلا هي ورقة قوية ومتينة مصنوعة عادةً من قنب مانيلا.

ت2

1. عمل "روبرت جاسكيز" و"دينيس أوستن" في شركة برمجيات أمريكية تدعى "فورثوت" وأنشأ برنامج ببرنامج العروض التقديمية.
2. ملف تعريف الارتباط هي نوع من المعلومات التي يضعها موقع الويب على قرصك الصلب.
3. يُشير مصطلح "التعهيد" إلى ممارسة تجارية تستأجر فيها الشركة طرفاً خارجياً لتتأدية الخدمات.
4. الشبكة الفقرية هي جزء من شبكة الكمبيوتر، تتمثل مهمتها الرئيسية في الربط بين مختلف أجزاء الشبكة.
5. يستعمل مصطلح "معيق للإنتاج" في إدارة المشاريع والإنتاج للدلالة على ضعف قدرة سلسلة الإنتاج بأكملها.
6. يقوم التعهيد الخارجي على الإستعانة بشركة أجنبية لتتأدية أنشطة داخلية مسبقة أو مبرمجة .
7. يمكن أن تؤدي الاستثمارات غير الكافية في البنية التحتية إلى ظهور عقبات طويلة الأمد إذا لم يكون هناك نمو اقتصادي سريع.
8. تحول العقبات في القطاع المالي الفلسطيني دون استخدام الخدمات المصرفية وغير المصرفية المحلية.
9. يمكن لطلاب الجامعات استخدام قوالب PowerPoint لتقديم عروضهم المدرسية.
10. تستخدم بعض مواقع الويب ملفات تعريف الارتباط لتمكين الزوار من تكيف مظهر تلك المواقع.